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Abstract (en)
The present invention relates to a transport pallet having a lower base pallet (2) and an upper lid (4), it being possible for the base pallet (2) and the
lid (4) with the product transported arranged between them to be braced against one another by means of at least one tensioning strap (10) having a
tensioning element (8). In the braced state, the or each tensioning strap (10) rests at least in the approximately central region of the lid (4) against its
underside facing the base pallet (2). <IMAGE>

Abstract (de)
Die vorliegende Erfindung betrifft eine Transportpalette mit einer unteren Grundpalette (2) und einem oberen Deckel (4), wobei die Grundpalette (2)
und der Deckel (4) mit zwischen diesen angeordnetem Transportgut über mindestens einen ein Spannelement (8) aufweisenden Spanngurt (10)
gegeneinander verspannbar sind. Der bzw. jeder Spanngurt (10) liegt im verspannten Zustand zumindest im etwa mittigen Bereich des Deckels (4)
an dessen der Grundpalette (2) zugekehrten Unterseite an. <IMAGE>
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